
FAU-møte 24.04.2023 

 

Til stede:  

Randi, Malene, Torunn, Hege, Monica, Kjerstin, Silje T, Rune, Sylvia, Grethe, Maj Tonje, Cecilie, 

Stefanija, Ida Synnøve 

 

Sak 20/2023 Organisasjonsnummer  

Det har kommet inn ønske om FAU oppretter organisasjonsnummer for å kunne opprette bankkonto. 

Vi må utarbeide stiftelsesdokument ol. til dette.  

Dette gjelder til 17. mai og til alle klassene for at innsamling av penger skal skje på en ryddig måte. 

Det trengs et formelt styre med leder og nestleder. Maj Tonje blir leder og Ingvild blir nestleder. 

De vanlige FAU-vedtektene legges ved. 

 

Sak 21/2023  

Oppdatering skolestruktur  

I etterkant av møtet fikk FAU-lederne e-post fra KS-konsulent med et siste forsøk på å få til et møte. 

Det FAU-lederne ble enige om var at de ikke har mer å tilføye. De er fornøyde med skolestrukturen 

slik den er. Det vil bli en høring i starten av mai. Da kan lærere, elever og foreldre uttale seg. FAU kan 

gjerne ha en dialog med politikerne om vedlikehold og lignende, men det er enighet om at strukturen 

fungerer som den er.  

 

Sak 22/2023  

Innhold i lunsj/matpause Det er nevnt at det brukes mye TV og IPad. En del av foreldrene opplever at 

det distraherer barnet fra å spise. Foreldre etterspør mer lesing av bøker eller lignende. Evt. Lydbok 

fremfor film?  

Mange fra 3. klasse og oppover ser supernytt. FHI mener at matpausen skal brukes til å bygge 

klassemiljø. Det er ønskelig med kafe-stemning. Men det er ikke alltid så lett å holde roen. 

Flere foreldre ønsker at skjermbruken begrenses. Gjerne lesing. 

Lydbøker er også med skjerm for at de skal fenge nok. 

Kanskje kunne det vært med valgfrihet for de største elevene. 

Det ville være koselig med kafe, men det krever mer å rigge til. 

Det er en del skjerm, men det er alltid gjennomtenkt hva som vises. Det leses også mye bøker. 

Elevene trenger trening i å snakke rolig sammen. Det kan fort blir bråkete for de minste. 

 



FAU har forståelse for at lærerne må få bruke skjønn med tanker på alder o.l., men er enige om at vi 

ønsker at det brukes så lite skjerm som mulig i lunsjpausene. 

 

Sak 23/2023  

Andre innmeldte saker  

Etablering av FAU og foreldrekontakter 

Er det lurere å ha en FAU-representant og en annen som er klassekontakt i klassen som tar årshjulet 

og det sosiale? Da vil det gjerne være lettere å sitte i FAU en lengre periode.  

FAU er positiv til å prøve dette. Mer kontinuitet i FAU vil være en stor fordel. Det er bra hvis ikke alle 

skiftes ut samtidig. Det er gjerne lettere å rekruttere folk til rollene når det er delt. 

Dette legges inn som forslag til vedtektsendring. 

FAU-representanter sitter for minimum 2 år, gjerne over flere år.  

 

Sak 24/2023 

Leker på 17. mai som 6. klasse skal arrangere.  

Det er et mål å få inn penger til dyreparkentur. Kan vi øke prisen på bongen til de seks lekene fra 20 kr 

til 50 kr? Barna får en is når de leverer den inn. Hvis det blir samlet inn for mye penger vil det blir 

spart til 7. klasse. 

Kanskje er det enklere å arrangere flaskeinnsamling tidligere i året?  

Det er dyrtid nå. Hvis vi skal legge opp til at det blir kostbart å komme her vil gjerne mange la være. 

Tidligere har lekene vært gratis.  

Det er fortsatt lov å prøve lekene uten å kjøpe bong. 

Det går an å justere opp prisene i kiosken.  

Det er flere enn vi tror som strever med å få pengene til å strekke til. 

Det er enighet om at det er ok å ta 20 kr for en bong til lekene og da får de en is som premie. 

 

Sak 25/2023 

7. klasseavslutning.  

Hva er vanlig å gjøre til avslutning? Leier vi et lokale? Hva er forventningene og erfaringene? 

Det har tidligere vært ute og foreldrestyrt uten at det har kostet noe. 

I fjor var det i misjonskirka.  

Det har blitt samlet inn en frivillig 50-lapp og kjøpt pizza. 

Klassene lagde svarte hatter selv.  



Det ville vært fint om det lå noen kroner fra kommunen og en ramme som gjør at det blir en verdig 

avslutning på 7 års skolegang. 

Kan kulturhuset brukes?  

Misjonskirka fungerer veldig godt. 

Elevene kan sammen skrive noe til lærerne. 

FAU ønsker at det innvilges 200 kr per elev og blir satt en ramme rundt arrangementet. Vi ønsker 

besøk av ordføreren og/eller skoleleder og rektor. 

 

Sak 26/2023  

Rektors hjørne 

Elevundersøkelsen i korte trekk. 

Det aller viktigste: 67,4 trives svært godt på skolen. 0 trives ikke i det hele tatt og det er også mange 

på nest høyeste. 

Det er like mange som har noen å være med i friminuttene som de som trives svært godt.  Ingen 

skriver at de ikke har noen. Noen skriver at de ikke har så mange.  

Mange er svært fornøyd med skole/hjem-samarbeid. 

Og mange opplever du at læreren bryr seg. 

Nå får vi 30 % sosiallærer. Det er blitt ansatt ei dame som vil gjøre dette i tillegg til 60 % spesped-

koordinator. 

Vi vil jobbe målrettet for de som ikke har det så godt på skolen. 

 

 

Det kommer det en ny opplæringslov.  

Endringene går på 

-Lovfestes at elevens beste skal ligge til grunn. Elev skal spørres, bli hørt og være med å bestemme. 

-Skolen bestemmer selv om de vil gi lekser eller ikke. 

-Alle skoler skal ha tilpasset opplæring og tidlig innsats 

-Det foreslås et forbud mot forkynning i alle fag. Hva ligger i dette? Det vet vi ikke.  

-Endringen om lekser er gjerne den største. 

 

Dugnad på skolen mandag 8. mai kl. 17, inntil 2 timer. Informasjonen må legges ut i klassegruppene. 

Det oppfordres til å ta med hageredskaper. Barna må gjerne være med å hjelpe. Det vil bli servert 

pølser.   

 



Til informasjon: Neste FAU møte blir 5. juni 2023 kl. 19-20:30.  

 

Sekretær Ida Synnøve Lohne 


